Let’s face it. There are both pros and cons to everything in life. Freelancing is no different. Now, however, let’s focus solely on the benefits of working from home.
So without a certain order of importance, let’s see what the most important advantages are of the work at home lifestyle. 
11 Great Benefits of Working From Home
1, You can save transportation costs. Since you’re working at your own home, you don’t have to use the car or public transportation to get to work. Not only is it more convenient, it’s also a lot cheaper as well. Can you imagine on what else you could spend all that money "wasted"?
2, You can travel the world if you’d like to. Working from home often means you don’t have a fixed location to work from. Your work schedule is probably more flexible. Millions of people use it as a great opportunity to travel the world and make a living from wherever they are.
3, You’ll have much more time for your friends. One of the biggest problems with having a 9 to 5 job is a lack of social life. All the people you know are probably old classmates or your current colleagues. Once you start working from home, you can meet a lot more people. You’ll have much more time (and preferably money after a while). You can use it a great chance to take up new hobbies and get to know other people with similar interests.
4, You’ll be able to spend more time with your significant other, too. Maybe you could prepare them a romantic dinner, take them on a vacation (or staycation) or simply take a day off and stay at home. The import thing is, you’ll have much more time to spend together
5, If you’re working from home, you can forget about babysitting or childcare costs. You’ll be able to do everything yourself. Not only will this let you spend more time with your kids, it’ll also be a great way to save a few dollars as well.
6, Working from home is a great opportunity to have more time for yourself. At last, you’ll be able to take on new hobbies, try a healthier diet, exercise more, take an after-launch nap etc... Working from home is a great way to stay healthy, motivated and strong!
7, Obviously, one of the biggest benefits of working from home is spending more time with your family. This one benefit is worth so much alone that millions of people would be willing to sacrifice their current 9 to 5 job for it. I know many people who work from home and this benefit is often their favorite.
8, Working from home will provide you with a less stressful lifestyle. You’ll be your own boss, you’ll have to meet your own deadlines, you’ll have to work as much as you like and so on... Don’t get me wrong. Working from home will not be a walk in the park, especially not in the beginning. However, once you establish a work schedule, your life will be a lot more flexible and simple. Most importantly, this will probably have a very positive effect on your general health as well! 
9, Having an enjoyable job is many people’s dream. This is usually among the most important benefits of working from home for most people. Will you be one of the lucky few?
10, You only have to work for people you want to. If you don’t like a certain employer, you have every right to fire them. No need to lose peace of mind on arrogant people who don’t deserve your help. If you’re working from home as a freelancer, you’ll be able to choose your own customers.
11, Finally, you’ll be able to do what you love. One of the greatest wisdoms of life goes like this: 

“Choose a job you love, and you will never have to work a day in your life.”
*Confucius*

Давайте посмотрим фактам в лицо. В жизни все имеет свои плюсы и минусы. Фриланс - не исключение. Давайте, однако, сейчас рассмотрим только плюсы работы на дому.Не будем перечислять положительные стороны фриланса в порядке важности, а просто рассмотрим плюсы работы на дому.
11 [bookmark: benefits]самых важных плюсов работы на дому
1.Вы можете сэкономить на транспорте. Если вы работаете у себя дома, то вам не нужен автомобиль или общественный транспорт, чтобы добираться до работы. Это не только удобно, но и намного дешевле. Подумайте, на что вы могли бы потратить сэкономленные деньги? 
2.При желании вы можете путешествовать по миру. Работать на дому, чаще всего, значит не иметь определенного постоянного места для работы. Ваше рабочее расписание становится намного гибче. Миллионы людей используют эту великолепную возможность, чтобы путешествовать по свету и жить там, где им нравится. 
3.У вас появляется гораздо больше времени на друзей. Одной из главных проблем связанных с 8-часовым рабочим днем является недостаток времени для личной жизни. Весь круг ваших знакомых сводится, в основном, к бывшим сокурсникам и нынешним коллегам по работе. Как только вы начнете работать на дому, вы сможете познакомиться с большим количеством новых людей, так как со временем у вас появится гораздо больше времени и денег тоже. Вы сможете использовать эту возможность, чтобы увлечься чем-то новым и познакомиться с людьми со схожими интересами. 
4.Вы сможете проводить больше времени с любимыми. Вы сможете приготовить им романтический ужин, взять их с собой в отпуск или просто отдохнуть денек дома. Важно то, что вы сможете проводить больше времени вместе.
5.Если выработаете на дому, вы можете перестать тратить на нянек для своих детей. Вы сможете все делать сами. Это не только позволит вам проводить больше времени с детьми, но и даст вам возможность сэкономить несколько долларов.  
6.Работа на дому - это превосходная возможность посвятить больше времени самому себе. Наконец. вы сможете заняться любимым хобби. попробовать новую оздоровительную диету, заняться физическими упражнениями, вздремнуть после ленча и т.д. Работа у себя дома позволит вам оставаться более здоровыми и более мотивированными. 
7.Очевидно, что одним из самых больших плюсов надомной работы является наличие свободного времени для своей семьи. Один этот плюс является настолько важным для миллионов людей, что они готовы ради этого пожертвовать своей нынешней работой. У меня много знакомых работающих на дому, и этот плюс один из самых важных для них.
8.Работа на дому оградит вас от многих стрессов. Вы будете самому себе хозяином, будете сами устанавливать себе сроки работы, работать так, как вам больше нравится и т.д. Не поймите меня неправильно, работа на дому - это не прогулка по парку, особенно в начале. Однако, как только вы установите себе рабочий график,  ваша жизнь станет намного гибче и проще. Самое важное, что такая работа благоприятно отразится на вашем здоровье.  
9.Иметь работу, которая доставляет удовольствие – мечта многих людей. Этот плюс является одним из самых важных для большинства людей. Станете ли вы еще одним из таких счастливчиков? 
10.Вы можете работать только с теми людьми, с которыми вам это нравится. Если вам не понравится ваш работодатель, вы имеете полное право отказаться от сотрудничества с ним. Вам не придется тратить свои нервы на высокомерных людей, которые не заслуживают ваших стараний. Работая фрилансером, вы сможете сами выбирать себе заказчиков. 
11.И наконец, вы сможете делать ту работу, которая вам нравится. Одна житейских мудростей гласит: 
«Выбирай себе профессию по душе и тогда тебе не придется работать в этой жизни ни одного дня» - Конфуций. 




